
חשיפה: הפרשה המסעירה של הראשל"צ יצחק יוסף

יש מנכ"ל חדש בשם יוסי בוסו חתן של  הרב בובליל:
 והוא כתב שהוא מצטרף לכל מה הרב משה מאיה

שכתב הרב מאיה והרב  בעדני, הם ראו את המכתב 
הזה בבית המשפט, מה הם עשו? הלכו לרב יצחק יוסף 
בלי שאני יודע, אני מגיע, הגיע מכתב מבית המשפט 

שהם קיבלו ביטול על המכתב שאני הצגתי וכל 
המסמכים שהצגתי קבלו תוקף של פסקי דין מבית 

המשפט וכל הסכמי הבוררות הובאו לפני בית המשפט 
 גם שהדברים   .לאישור קיבלו הסכמי תוקף של פסקי דין

 גם הפסקי דין האלה    ,אחרי שקיבלו תוקף של פסקי דין
 הרי אתה לא ,צורפו לבית המשפט ואז השופט אמר לי

 אתה יכול לתבוע אותם על בזיון בית ,צריך אותי
באתי לרב המשפט וכיון שהגשנו תיק מחודש למחוזי, 

מאיה הוא אומר לי, תגיד לי, מה המכתב, מה המכתב 
הוא שואל אותי ככה בתמימות, שהחתימו אותי? 

 ..? מועצת חכמי התורה,אמרתי לו, אתה שואל אותי
הוא מספר לי שבאו , מצאתי אותו אחר מנחה בכולל

 בלילה, הוא כבר היה ישן, 10:30אליו הביתה אחרי 
דחוף! דופקים בדלת, מה קרה? הרב יצחק יוסף שלח 
אותנו! על מה שלח? מי אתם? אמרו, יש פה מכתב 

דחוף תחתום, אם לא, מחר יש לנו בעיה בבית 



אמרו . אמר מה פתאום, אני מכיר את פלוני. המשפט
הוא  לו, זה הרב יצחק יוסף אמר, שאתה חייב לחתום!
 אבל אמר, אני בלי להבין ואני מתוך שינה חתמתי להם.

נסעתי לרב בעדני, גם  תדבר עם הרב בעדני. ,אמר לי
באו אלי עם  קבלתי..  ,אז הוא אומראותו החתימו. 

המכתב, ככה מספר לי הרב בעדני, אמרו לי שהרב 
יצחק יוסף ביקש! אמרתי להם הרב יצחק יוסף? אם 

הוא רוצה שידבר איתי בטלפון. אני מכיר את פלוני, מה 
פתאום? אני תמיד איתו. אז אמר, הם הפעילו עליו 

לחץ, שיצלצל לרב בעדני.

שמי יצלצל?הרב אמנון: 

.הרב יצחק יוסף, דיבר עם הרב בעדני הרב בובליל:

כןהרב אמנון: 

, מכח מה אני  [הרב בעדני]אמר לו הרב בובליל:
 אחתום? למה לבטל את כל הכח שנתנו לו? הוא אמר

, אני בדקתי את הענין תסמוך עלי, אני [יצחק יוסף]
הראשון לציון, אני מבקש שתחתום! אם לא תחתום, 

יהיה לו מחר נזק בבית המשפט. 

 למי יהיה נזק?הרב אמנון:

. לרב צדקה לבן שלו הרב בובליל:

 ומה הם קשורים אליו?הרב אמנון:

עכשיו, מה מתברר? שהבן של הרב  הרב בובליל:
.צדקה הוא מנהל הלשכה שלו בפנים



?!של הרב יצחק יוסף שלו, הרב אמנון:

 של יצחק יוסף הרב בובליל:

 כן הרב אמנון:

. עכשיו, והוא מקבל לשון הרע מבפנים  הרב בובליל:
הרב בעדני כשראה את מסמכי הבית דין שהיה צו 

מניעה והם גם סירבו להגיע לבית דין והבית דין הוציא 
, אם ככה,  [הרב בעדני]אמרהיתר תביעה לערכאות, 

אם הרב יצחק יוסף רימה אותי?! תתבע אותו לבית דין!

 כך אמר הרב בעדני?הרב אמנון:

!ככה אמר הרב בעדני הרב בובליל:

 מתי?הרב אמנון:

 ארבעה שבועות! , לפני שלשה שבועותהרב בובליל:

כן ולמה הוא לא גוער בו שהוא הטעה  הרב אמנון:
אותו?

אני מבחינתי הוא אומר, ,  אז הוא אומר ליהרב בובליל:
אני הייתי מאבד כל קשר איתו! רק אני לא יודע כרגע 

, אבל איך לנהוג, כי אנחנו צריכים אותו בכמה דברים
אם הוא הצליח לרמות גם אותי? כשהוא לא אמר לי 

שיש פה בית דין ויש פה צו של בית דין ומסרבים להגיע 
אני רוצה ובזיון בית דין והבית דין התיר פניה לערכאות, 

שתתבע אותו לדין תורה, אצל הרב שרגא שידון בבית 
יוסף.  



צלצלתי לרב שרגא, זה היה ביום חמישי בלילה.. 
אמרתי לו הרב בעדני ביקש כך וכך. הוא אומר אם הרב 
בעדני ביקש, אני מיד אני ארים טלפון לבית הדין. מוצאי 
שבת, יצאה הזמנה, מוצאי שבת אני מקבל הודעה אל 
תשתמש בהזמנה כי ביטלו את ההזמנה! מה מתברר? 

 שהוא קשור ,אנשים שמבפנים, אחד מהחברים של בני
לרב יצחק יוסף, זה הבן של הרב שרגא, התברר, 

וצעק עליו, [יצחק יוסף] מה שהרב שרגא, קרא לו 
 אמר לו [הרב שרגא] ?פתאום שאתה תקרא לי לבית דין

[יצחק יוסף] מה פירוש? יהודי תובע אותך לדין תורה! 
לא, אין לך רשות! ואמר לו, שאם הדבר הזה לא 
יתבטל, הוא יפגע במעמדו.. [של] ראש בתי הדין 

בירושלים, לכן הוא נאלץ לבטל את הדיון .

 הרב יצחק איים על , זאת אומרת הרב אמנון:
 הרב שרגא?!

!כן, כן! הוא איים על הרב שרגא הרב בובליל:

אם לא אני אפגע במעמד  שמה אמר לו? הרב אמנון:
שלך! 

!כן... אפגע בו הרב בובליל:

 זה, אמר לך מי?הרב אמנון:

!הגיע לי מהבן של הרב שרגא זה, הבן, הרב בובליל:

 הבנתי! הרב אמנון:



וכשהוא נמצא כל יום עם הרב יצחק יוסף  הרב בובליל:
שכותב שמה דברים..

 כןהרב אמנון:

 והוא אומר אל תשאל, אמר לי בני, מה הרב בובליל:
פגע באבא שלי אם אתם תמשיכו בדבר יומה הוא היה 
 אני לא ידעתי מכל זה.הזה!

 נו, חזרת לרב בעדני? הרב אמנון:

 הלכתי, קודם הלכתי לרב יצחק יוסף הרב בובליל:

 כןהרב אמנון:

 התפללתי שם אצלו בבוקר בבית המדרש הרב בובליל:

בהתחלה, ראה אותי, דיברנו כמה מילים, אמרתי יש לי 
מה לדבר איתך..

 הוא מכיר אותך?הרב אמנון:

 מכירהרב בובליל:

 כןהרב אמנון:

כשהבין שאני רוצה לדבר על  אז הוא בא, הרב בובליל:
הרב שרגא ועל הדברים של בית הדין אז אמר לי תבוא 

טוב נפרדנו ליד הבית אחרי כל מה אלי ללשכה. 
שדיברנו, עוד לא דברתי על הענין הספציפי. אחרי זה 

הוא לא הגיע פתאום הוא נזכר, אומרים לי שהרב צלצל, 
למחרת עליתי עוד פעם ללשכה, הוא לא מרגיש טוב. 



והוא ברח כמו אדם לירושלים באתי להתפלל איתו 
שבורח מאש.

 נו!, תלך כל יוםהרב אמנון:

שלחתי לו התראה שהדבר  ראיתי ככה, הרב בובליל:
הזה יתפתח, אם הוא לא יגיע לבית דין, "ידינו לא שפכו 

את הדם הזה"! הפרשה הזאת תגיע לבית המשפט 
לבג"ץ הוא עלול להיחקר ולהיתבע על שיבוש הליכי 

 ככה גם כן ,משפט וגם לאבד את מעמדו כראשון לציון
דיברתי עם הרב ציון בוארון הוא אמר לי  אני גם ,אמר לי

! חזרתי לרב תכתוב להם התראה ואל תפחד מהם
בעדני.  

 למי לכתוב? תכתוב למי?הרב אמנון:

!גם לרב יצחק וגם לבית הדין הרב בובליל:

 כןהרב אמנון:

שאם בית הדין בורחים מהזמנה שהם  הרב בובליל:
עשו, ידיך נקיות, שאם הדבר הזה יגיע לבג"ץ והוא 

  ידפק, הוא אשם בכל

 אוקייהרב אמנון:

 שהם משתפים איתו פעולה לברוח מבית הרב בובליל:
 תגמור לדבר עם הרב התחננתי שם לרב בעדני ,הדין

 מה עשה ,הרב בעדני שמע מהדברים, חרה לו מאוד
הרב בעדני על המכתב שהחתימו אותו בעורמה, 

אמר עכשיו אני לא רוצה שהחתימו אותו בעורמה, 



שהרב יצחק יוסף ידע שאני לוחם נגדו תיגש לרב מאיה 
שהוא יוציא מכתב ביטול למכתב, תגיד החתימו אותנו 
בטעות שיכתוב גם כן בשמי על המכתב שהחתימו לפני 

שבועיים וחצי 

 כן הרב אמנון:

 אני , החתימו אותנו בטעות, הוא חתםהרב בובליל:
 מבטלים את המכתב הרב בעדני ,אדבר עם הרב בעדני

 שאכן ממשיכים ,נתן תוקף לחתימות הראשונות שלו
 . שאנחנו פה נפעל ולא מה שהם עשו,לעבוד איתנו

הלכתי אצל הרב , אחרי שהוא חתם את כל החתימות
בעדני... הוא אמר לי, תראה אני אדם זקן, קשה לי, אני 
אוהב אותך, אבל אני רוצה לספר לך משהו, הוא אומר, 

 תמיד ידעתי עד היום , הוא אומרבא לפה אריה..
 הרב המקומי פה לוחם גם נגד ,שחילונים לוחמים בך

בא לפה אריה דרעי וצעק עלי, איך ,  הוא אומר,הבית דין
אני חתמתי לך, ביטלתי את החתימה, אמרתי לו מה 

אתה רוצה בכלל, אני ראיתי מסמכי בית דין, לכו לבית 
[אריה דרעי] לא! הוא צעק עלי בצעקות,  הוא אומרדין! 

 כל מה שאמרתי להם, תלכו לבית ?!מה פתאום ביטלתי
הוא אמר [אריה דרעי] לא! הרב יצחק יוסף הוא דין, 

יותר מבית הדין! ואם הוא אמר, אז צריכים לעשות מה 
! !שהוא אומר

 זה אומר דרעי לרב בעדני?!הרב אמנון:

! זה אומר דרעי, לרב בעדני הרב בובליל:



 מה אתה אומר??הרב אמנון:

 הוא אומר לכן, אני !זה מעיד הרב בעדני הרב בובליל:
לא יכול להבין מה שהולך פה, אבל זה מה שעשו לי 

 שוב נסעתי לרב מאיה אמרתי ,כש..הוא אמר לי את זה
הוא אומר, גם לי, קבלנו , לו כך וכך אמר הרב בעדני

 הוא ?טלפון מיצחק יוסף איך.. בצעקות, איך מה פתאום
אני רואה את הפשע שעשו אומר [הרב מאיה] תראה, 

פה, החתימו אותי במרמה, עשו הכל. הרב יצחק יוסף, 
עשה מה שעשה, אני, אם צריך, אני אבוא לבית 

. אז לפני שבוע היינו המשפט העליון להעיד שהכל שקר
צריכים להגיש את החומר לבג"ץ ואמרתי לרב מאיה מה 

לעשות? הוא אומר, כבר יש לך מכתב ביד שאנחנו 
מבטלים את הכל. העו"ד דיבר איתו [עם הרב מאיה] 

אמר לו תגיש תצהיר כמה מילים שזה יהיה תקף 
 כדי לא לתת כח , אני מפחד מתצהיר, אמר לו.בבג"ץ

אבל אם צריך תודיע בשמי, שאם צריך , לערכאות
שיקראו לי לעדות, אני אופיע ואומר את כל העדות 

שהיה פה מרמה יחד עם הרב יצחק יוסף ויכול להיות לו 
נזק והדבר הזה יתפרסם יכולים להזיק לו, יכולים לפטר 
אותו מתפקידו, אמר לי "ידינו לא שפכו את הדם הזה" 

אני, אתה עשית הכל לפי האמת, אנחנו יודעים את 
הכל, הוא מתחמק מבית דין תגיש את הכל לבג"ץ מה 

עכשיו היום משלימים לי את החומר היום שיהיה יהיה. 
 צריכים להגיש את זה לבית המשפט כולל 11:00ב

המכתבים האלה כולל ההכחשות. 



  ויש לך  הקלטות על הדברים האלה ? הרב אמנון:

כבודו יודע שאני נמנע, אבל באמת יש לי   הרב בובליל:
 שתי הקלטות.

  של מה יש לך?הרב אמנון:

גם דיבורים עם הרב בעדני וגם דיבורים   הרב בובליל:
עם הרב מאיה.

זה חשוב מאוד שהם מכחישים, שהם   הרב אמנון:
.אומרים שאריה דרעי צעק

  כןהרב בובליל:

  זה הכי חשוב אתה יכול לתת לי?הרב אמנון:

  אבל.. אפילו עוד לא...הרב בובליל:

לא משנה אני שומר את זה כרגע שאם אני   הרב אמנון:
 .אצטרך להשתמש יום אחד אני אשתמש

 זה נמצא בהקלטה אצלי.הרב בובליל:

  אז אתה תביא לי עוד היום לפני שאני הרב אמנון:
 מסיים פה [בהרצאה בפרדס חנה]

  אני לא יודע באיזה מספר זה..הרב בובליל:

  לא משנה אתה תמצא, יש לך שעה וחצי הרב אמנון:
שעתיים 

  אני נכנס איתכם, [להרצאה] אני מחר הרב בובליל:
בבני ברק



 אל תשכח עשה לי טובה,  אז בסדרהרב אמנון:

הרב בעדני היה כולו בפחד  אבל אל.. הרב בובליל:

  כן הרב אמנון:

זה דברים מוקלטים, שהוא אומר, אריה   הרב בובליל:
.דרעי בא וצעק עלי

  בסדר גמור אני חייב את זה, אפשר להציל הרב אמנון:
את העולם היהודי עם זה, אפשר להציל את העולם 

היהודי עם זה.

  בעזרת השםהרב בובליל: 

  טוב אני מחכה תודה הרבהרב אמנון:


